
Referat af bestyrelsesmøde 

Deltog D.5/3-2020, Gitte Kipper, Jørgen Vestbach, Dorthe Jensen, Heinrich Mathiase, Sanne Loft & Stine Kam  
 
 

1) Status af mødet fra sidste gang: 
Heinrich har snakket med en fra et elselskab om ny belysning på banerne, og afventer et overslag fra ham, 
som vi kan gå videre med til kommunen. 
 
Taget er blevet lavet. 
 
Til vores halvårlige oprydnings/rengøringsdag, som finder sted d.25/4, bliver den ødelagte vippe fjernet, 
samt andre praktiske ting vi mangler udendørs. Vi vil også i forbindelse med dette finde ud af om vi kan få 
en til at lave afløbsrøret ved gavlen af klubhuset.  
 
 
2) Igangværende og gennemførte arrangementer/opgaver: 
Fri ved fod er gået rigtig fint. 
 
Rally konkurrencen bliver afholdt d.14/3, og der er fundet hjælpere til dagen.  
  
 
3) Træner- og holdstatus: 
Gitte har skaffet en ny instruktør, som er klar på at tage et forsætterhold, så vi herefter har 2 
fortsætterhold (træning efter afsluttet hvalpehold). Det er en kvinde fra Odder som også er medlem af 
klubben. 
 
Vi har en i klubben som bliver færdiguddannet instruktør i år, og en som skal i gang nu her og er færdig i 
2021. 
  
 
4) Indkommende forslag: 
Der er forespurgt på slag af veste fra Anne D. i klubben, som bestyrelsen har accepteret. For at salg i 
klubben bliver holdt under kontrol, skal man spørge bestyrelsen om tilladelse først.     
 
 
 
5) Nye arrangementer: 
Der skal købes nye persienner til vinduerne. 
 
Der skal købs en ny/bedre måtte som kan tage mere skidt når folk kommer ind og ud.  
 
 
 
6) Økonomi: 
Alt ser forsat fornuftigt ud. 
 
Vi har pt. 154 medlemmer. 
 



 
7) Andet?: 

Bestyrelsesmødet bliver næste gang afholdt torsdag d.14/5. 
Derefter afholdes der igen torsdag d.27/8. 

 

    

 


